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	  Cuisinart Brushed Stainless 9-cup Food Processor DLC-2009CHBMY  

  
    


  
   	  所有商品中文信息为计算机自动翻译，如有存疑信息，请核对下方英文原稿内容  


	  当您使用此Cuisinart DLC-2009CHBMY Prep 9杯食物加工机时，可以将任何现代厨房添加一丝优雅。这将有助于您完善食物准备的艺术，因为它是几乎任何任务的理想准备工具。 Cuisinart 9杯食品加工机具有拉丝不锈钢表面和紧凑的结构，使其可以舒适地适合任何台面。大型工作碗可以轻松地从头开始创造一顿完整的餐点，因为这个紧凑的食物加工机构是在厨房做大量工作的。它有一个1片的广口饲料管，保存整个水果和蔬菜。用于切片和切碎的光盘，更不用说用于切碎混合和揉搓的刀片，您将拥有足够的处理能力。 
 
	  Add a touch of elegance to any modern kitchen when you use this Cuisinart DLC-2009CHBMY Prep 9-Cup Food Processor. This will help you perfect the art of food preparation as it is an ideal prep tool for nearly any task. The Cuisinart 9-cup food processor has a brushed stainless finish and a compact build that allows it to fit comfortably on any counter top. The large work bowl makes it easy to create an entire meal from scratch as this compact food processor is built to do a lot of work in your kitchen. It has a 1-piece supreme wide-mouth feed tube that holds whole fruits and vegetables. With discs for slicing and shredding not to mention blades for chopping mixing and kneading you will have plenty of processing power. 
 
	  Cuisinart Prep 9杯食物处理器冲洗不锈钢： 
 
9杯工作碗 
1片广口饲管保持全水果和蔬菜 
不锈钢介质切片盘（4mm） 
不锈钢切碎盘 
切碎/混合/捏合叶片 
小而大的推杆 
可拆卸盘杆 
Cuisinart 9杯食品加工机具有拉丝不锈钢表面处理，无BPA 
型号DLC-2009CHBMY 
 
	  Cuisinart Prep 9-Cup Food ProcessorBrushed Stainless: 
 
 9-cup work bowl 
 1-piece supreme wide-mouth feed tube holds whole fruits and vegetables 
 Stainless steel medium slicing disc (4mm) 
 Stainless steel shredding disc 
 Chopping/mixing/kneading blade 
 Small and large pushers 
 Detachable disc stem 
 Cuisinart 9-cup food processor with brushed stainless steel finish is BPA free 
 Model# DLC-2009CHBMY 
 
	  规格表：
特点：进料管 -  YesColor  - 不锈钢重量 -  15.7高度 -  14.75宽度 -  7.75A应用类型 - 食品加工机系列 -  DLC2009CHBMYDepth  -  10.13印刷食谱书 -  YesBladesAttachments  - 锯齿切片;粉碎盘混合刀片 
品牌：Cuisinart将 
容量：9杯 
型号：DLC-2009CHBMY 
成色：全新 
材质：塑料 
制造商零件编号：DLC-2009CHBMY 
 
	  Specifications
Features:Feed Tube - YesColor - Stainless SteelWeight - 15.7Height - 14.75Width - 7.75Appliance Type - Food ProcessorsCable Series - DLC2009CHBMYDepth - 10.13Printed Recipe Book - YesBladesAttachments - Serrated Slicing Disc; Shredding Disc; Mixing Blade 
 Brand:Cuisinart 
 Capacity:9 cup 
 Model:DLC-2009CHBMY 
 Condition:New 
 Material:Plastic 
 Manufacturer Part Number:DLC-2009CHBMY 
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